



**ԱՄԵՆԱԿԱՐԳ
ՀԱՐԺԱԿԱՆ ԵՎ ՖԻՔՍՎԱԾ
ԻՆՏԵՐՆԵՏԸ ՀԱՅԱՍՏԱՆՈՍ**

«Յուքոմ» ՓԲԸ
ՀՀ, Երևան, 0069,
Դավիթ Անհաղթի 8/4
Հեռ.՝ +374 (11) 400 400
Ֆաքս՝ +374 (11) 400 401
Էլ. փոստ՝ info@ucom.am
www.ucom.am

«ՅՈՒՔՈՄ» ՓԲԸ ԳԼԽԱՎՈՐ ՏՆՕՐԵՆԻ

ՀՐԱՄԱՆ 17/05/2024-04

**«ԷԼԵԿՏՐՈՆԱԿԱՆ ՀԱՂՈՐԴԱԳՅՈՒԹՅԱՆ ԵՎ ՀԱՐԿԿԻՑ ԱՅԼ ԾԱՌԱՅՈՒԹՅՈՒՆՆԵՐԻ
ՄԱՏՈՑՄԱՆ ԸՆԴՀԱՆՈՒՐ ԴՐՈՒՅԹՆԵՐ ԵՎ ՊԱՅՄԱՆՆԵՐ»-ՈՍ ՓՈՓՈԽՈՒԹՅՈՒՆՆԵՐ ԵՎ
ԼՐԱՅՈՒՄՆԵՐ ԿԱՏԱՐԵԼՈՒ ԿԵՐԱԲԵՐՅԱԼ**

ք. Երևան

17.05.2024թ.

Դեկլարավելով «Բաժնետիրական ընկերությունների մասին» օրենքի 88-րդ հոդվածի 2-րդ կետով, 3-րդ կետի «թ» ենթակետով, ինչպես նաև «ՅՈՒՔՈՄ» ՓԲ ընկերության (այսուհետ՝ Յուքոմ) կանոնադրության 16.5.8-րդ կետով, հաշվի առնելով «Առևտրային արբիտրաժի մասին» ՀՀ Օրենքում ու «Նոտարիատի մասին» ՀՀ Օրենքում կատարված օրենսդրական փոփոխություններն ու լրացումները, և նպատակ ունենալով «Էլեկտրոնային հաղորդակցության և հարակից այլ ծառայությունների մատուցման ընդհանուր դրույթներ և պայմաններ»-ով (այսուհետ՝ ԸԴԴ) սահմանված կարգավորումները լրանշակել հաշվի առնելով վերը նշված օրենքներում կատարված օրենսդրական բարեփոխումները՝

ՀՐԱՄԱՅՈՒՄ ԵՄ

1. ԸԴԴ-ի՝

1) 9.35 կետի առաջին պարբերությունը փոփոխել և շարադրել հետևյալ խմբագրությամբ.

«9.35. Դուք սույնով համաձայն եք, որ Ձեր կողմից Յուքոմի հաշիվները պատշաճ չվճարվելու հետևանքով, այդպիսի ուշ վճարումները ՀՀ իրավասու դատարանի կամ մոտարի կամ արբիտրաժի միջոցով հավաքագրման նպատակով Յուքոմի կողմից դիմում ներկայացվելու դեպքում, Յուքոմն իրավունք է ձեռքբերում միաժամանակ իր հայեցողությամբ ստորև ներկայացված բանաձևով Ձեր նկատմամբ հաշվարկելու տուգանք, որը Դուք պարտավոր եք վճարել Յուքոմի առաջին իսկ պահանջով...»: Մնացածը ինչպես շարադրված է ԸԴԴ-ի 9.35. կետում:

2) 16.2 կետը փոփոխել և շարադրել հետևյալ խմբագրությամբ.

«16.2. Յուքոմի և Ձեր միջև սույն Պայմանագրի և Բաժանորդային Պայմանագրի կապակցությամբ ծագած վեճերը (տարաձայնություն) լուծվում են ՀՀ օրենսդրությամբ սահմանված կարգով՝ ՀՀ իրավասու դատարանի, մոտարի կամ արբիտրաժի միջոցով: Արբիտրաժային հաստատության, ինչպես նաև վեճը արբիտրաժի միջոցով լուծելու վերաբերյալ այլ հարցերը կարգավորվում են Բաժանորդային Պայմանագրով»:

2. Սույն հրամանն ուժի մեջ է մտնում Յուքոմի կայքէջում հրապարակման պահից:

Գլխավոր տնօրեն՝

Ռալֆ Յիրիկյան

Կատարող՝ Նելլի Կիրակոսյան,
հրավաթան
Հեռ.՝ +374 11 400 400



**САМЫЙ БЫСТРЫЙ
МОБИЛЬНЫЙ И ФИКСИРОВАННЫЙ
ИНТЕРНЕТ В АРМЕНИИ**

ЗАО «Юком»
ул. Давида Анахта 8/4,
Ереван, 0069, РА
Тел.: +374 (11) 400 400
Факс: +374 (11) 400 401
Эл. почта: info@ucom.am
www.ucom.am

**ПРИКАЗ N 17/05/2024-04
ГЕНЕРАЛЬНОГО ДИРЕКТОРА ЗАО «ЮКОМ»
О ВНЕСЕНИИ ИЗМЕНЕНИЙ И ПОПРАВОК В «ОБЩИЕ ПОЛОЖЕНИЯ И УСЛОВИЯ
ПРЕДОСТАВЛЕНИЯ УСЛУГ ЭЛЕКТРОННОЙ СВЯЗИ И ДРУГИХ СМЕЖНЫХ УСЛУГ»**

г. Ереван

17.05.2024

Руководствуясь пунктом 2 статьи 88, подпунктом «з» пункта 3 закона «Об акционерных обществах», а также пунктом 16.5.8 Устава закрытого акционерного общества «ЮКОМ» (далее – «Юком»), принимая во внимание законодательные изменения и поправки, внесенные в закон РА «о Коммерческом арбитраже» и закон РА «О нотариате», а также с целью внести изменения в правила, определенные «Общими положениями и условиями предоставления услуг электронной связи и других смежных услуг» (далее - «Условия») с учетом законодательных реформ, внесенных в вышеупомянутые законы,

ПРИКАЗЫВАЮ

1. 1) Внести изменение в первый абзац пункта 9.35 и изложить в следующей редакции:
«9:35. Настоящим вы соглашаетесь с тем, что в случае неуплаты Вами счетов Юком надлежащим образом, если Юком подает заявление для взыскания таких просроченных платежей через компетентный суд, нотариус или арбитраж, Юком имеет право одновременно и по своему усмотрению начислить штраф по представленной ниже формуле, который Вы обязаны уплатить по первому же требованию Юком:...» Остальной текст пункта 9.35 Условий оставить без изменений.
 - 2) Внести изменение в пункт 16.2 Условий и изложить в следующей редакции:
«16.2. Споры (разногласия), возникающие между Юком и Вами в связи с настоящими Условиями и Абонентским Договором, подлежат разрешению в порядке, установленном законодательством Республики Армения, через компетентный суд Республики Армения, нотариус или арбитраж. Вопросы, связанные с арбитражным учреждением, а также с разрешением споров в арбитражном порядке, регулируются Абонентским Договором».
2. Настоящий приказ вступает в силу с момента его опубликования на сайте Юком.

Генеральный директор

Ральф Йирикян

Составитель документа: Нелли Киракосян
Юрист
Тел.: +374 11 400 400



**THE FASTEST
MOBILE AND FIXED INTERNET
IN ARMENIA**

"Ucom" CJSC
8/4 Davit Anghaght str.,
0069, Yerevan, RA
Tel.: +374 (11) 400 400
Fax: +374 (11) 400 401
E-mail: info@ucom.am
www.ucom.am

**ORDER N 17/05/2024-04
OF THE GENERAL DIRECTOR OF «UCOM» CJSC
ABOUT AMENDMENTS AND ADDENDUMS TO THE «GENERAL TERMS AND CONDITIONS FOR
PROVISION OF ELECTRONIC COMMUNICATION AND OTHER RELATED SERVICES»**

City of Yerevan

17.05.2024

Guided by Article 88, Clause 2, Point «i» of Clause 3 of the Law "About Joint-Stock Companies", as well as Clause 16.5.8 of the Charter of «UCOM» Closed Joint-Stock Company (hereinafter referred to as «Ucom»), taking into account the legislative amendments and addendums made to the RA Law «On Commercial Arbitration» and the RA Law «On Notaries», as well as aiming to amend the regulations defined by the «General Terms and Conditions for Provision of Electronic Communications and Other Related Services» (hereinafter referred to as the «Terms»), taking into consideration the legislative reforms made in the aforementioned laws,

I ORDER

1. 1) To amend the first paragraph of Clause 9.35 of the Terms and word it as follows:
«9.35. You hereby agree that as a result of your failure to properly pay Ucom's invoices, in the event Ucom submits an application for collection of such late payments through a competent court, notary or arbitration, Ucom shall have the right at the same time and at its discretion, to charge a penalty based on the formula below, which you shall be obliged to pay upon Ucom's first demand:...». The rest of the text of Clause 9.35 of the Terms shall be left unchanged.

2) To amend Clause 16.2 of the Terms and word it as follows:
«16.2. Disputes (disagreements) arising between Ucom and you in connection with these Terms and the Subscription Agreement shall be subject to resolution in accordance with the procedure established by the legislation of the Republic of Armenia, through the competent court of the Republic of Armenia, a notary or arbitration. Issues related to the arbitration institution, as well as to the resolution of disputes through arbitration, shall be regulated by the Subscription Agreement.»
2. The order shall come into force from the moment of its publication on Ucom website.

General Director

Ralph Yirikian

Document compiler: Nelly Kirakosyan
Lawyer
Tel.: +374 11 400 400